



Меры налогового стимулирования по восстановлению экономического роста

Подписан Закон РК "О внесении изменений и дополнений в Налоговый Кодекс РК и Закон РК о введении в действие Налогового Кодекса РК", которыми предусмотрены меры налогового стимулирования.

[Подробнее смотрите на www.bestprofi.com](http://www.bestprofi.com)

Tax incentives to restore economic growth

The Law of the Republic of Kazakhstan "On amendments and additions to the Kazakhstan Tax Code and the Law of the Republic of Kazakhstan on the enactment of the Kazakhstan Tax Code" was signed, which provides for tax incentives aimed at economic growth.

[For more details please refer www.bestprofi.com](http://www.bestprofi.com)

Правила возврата превышения НДС: изменения с 12 июля 2020 г.

С 12 июля 2020 г. ввели в действие изменения в Правила возврата превышения НДС.

[Подробнее смотрите на www.bestprofi.com](http://www.bestprofi.com)

VAT excess refund: amendments from 12 July 2020

On 12 July 2020 the amendments were introduced to the Rules on VAT excess refund.

[For more details please refer www.bestprofi.com](http://www.bestprofi.com)

Госкомпании обяжут выплачивать дивиденды в бюджет

Президент считает, что государственные компании должны на постоянной основе выплачивать дивиденды в бюджет.

[Подробнее смотрите на www.bestprofi.com](http://www.bestprofi.com)

State-owned companies will be obliged to pay dividends to the state budget

The President believes that state-owned companies should pay dividends to the state budget on a permanent basis.

[For more details please refer www.bestprofi.com](http://www.bestprofi.com)

КГД: У каждого третьего участника государственных закупок выявляются налоговые нарушения

В результате камерального контроля у одной трети победителей государственных закупок выявлены расхождения.

[Подробнее смотрите на www.zakon.kz](http://www.zakon.kz)

SRC: Tax violations are revealed for each third participant of the state procurement

As a result of cameral controls, discrepancies were revealed for each third winner of the state procurement.

[For more details please refer www.zakon.kz](http://www.zakon.kz)

Правила оказания государственных услуг налоговыми органами меняются с 27 июля 2020 г.

Приказом и.о. Министра финансов РК № 665 от 10 июля 2020 г. утверждены Правила оказания государственных услуг органами государственных доходов РК.

[Подробнее смотрите на www.uchet.kz](http://www.uchet.kz)

The Rules for provision of public services by the tax authorities will be amended as from 27 July 2020

The Order of the Deputy Minister of Finance of the Republic of Kazakhstan No. 665 of 10 July 2020 approved the Rules for provision of public services by the Kazakhstan state revenue authorities.

[For more details please refer www.uchet.kz](http://www.uchet.kz)

Президент подписал Кодекс РК "О здоровье народа и системе здравоохранения"

Также Президент подписал Закон "О внесении изменений и дополнений в некоторые законодательные акты Республики Казахстан по вопросам здравоохранения".

[Подробнее смотрите на www.zakon.kz](http://www.zakon.kz)

The President signed the Code of the Republic of Kazakhstan "On health and healthcare system"

The President also signed the Law "On amendments and additions to certain legislative acts of the Republic of Kazakhstan on health issues".

[For more details please refer www.zakon.kz](http://www.zakon.kz)

Внесены дополнения в Правила проведения оценки безопасности и качества лекарственных средств и медицинских изделий, зарегистрированных в РК

Изменения касаются ускоренной процедуры оценки безопасности и качества лекарственных средств в случае организации и проведении санитарно-противоэпидемических и санитарно-профилактических мероприятий, в т.ч. карантина.

[Подробнее смотрите на www.zakon.kz](http://www.zakon.kz)

Amendments to the Rules on assessing safety and quality of pharmaceutical products and medical devices registered in Kazakhstan

The amendments related to the accelerated procedure of assessing safety and quality of pharmaceutical products in case of organizing and conducting sanitary and anti-epidemic and sanitary-preventive measures, including quarantine.

[For more details please refer www.zakon.kz](http://www.zakon.kz)

Внесены изменения в Закон РК "О товариществах с ограниченной и дополнительной ответственностью"

Изменения касаются формирования первоначального размера уставного капитала в ТОО микрофинансовыми и платежными организациями.

[Подробнее смотрите на www.zakon.kz](http://www.zakon.kz)

Amendments to the Law on LLPs

The amendments relate to creation of the initial charter capital by microfinance and payment organizations.

[For more details please refer www.zakon.kz](http://www.zakon.kz)

Утверждены формы отчетности о соблюдении требований законодательства РК о противодействии легализации (отмыванию) доходов, полученных преступным путем, и финансированию терроризма

Утвержденные формы отчетности предоставляются профессиональными участниками рынка ценных бумаг (за исключением банков второго уровня), организациями, осуществляющими микрофинансовую деятельность.

[Подробнее смотрите на www.zakon.kz](http://www.zakon.kz)

Reporting forms on compliance with the requirements of the legislation on money laundering and financing of terrorism have been approved

Approved reporting forms should be provided by professional participants of the securities market (except for second-tier banks) and organizations engaged in microfinance activities.

[For more details please refer www.zakon.kz](http://www.zakon.kz)

До трех дней хотят сократить регистрацию лекарственных средств в Казахстане

Согласно изменениям в Правила ввоза на территорию РК лекарственных средств и медицинских изделий услугу по выдаче разрешительных документов оказывает Комитет контроля качества и безопасности товаров и услуг МЗ РК и его территориальные департаменты.

[Подробнее смотрите на www.zakon.kz](http://www.zakon.kz)

It is planned to reduce registration of pharmaceutical products in Kazakhstan to three days

According to the amendments to the Rules on import of pharmaceutical products and medical devices, services implying issuance of permits are provided by the Committee responsible for quality and safety of goods and services of the Ministry of Health and its territorial departments.

[For more details please refer www.zakon.kz](http://www.zakon.kz)

Внесены дополнения в Правила проведения экспертизы лекарственных средств и медицинских изделий

Изменения предусматривают, что в условиях карантина экспертные работы завершаются без проведения оценки условий производства и лабораторных испытаний в лаборатории контроля качества производителя или в контрактной лаборатории, используемой производителем.

[Подробнее смотрите на www.zakon.kz](http://www.zakon.kz)

Amendments to the Rules on expertise of pharmaceutical products and medical devices

The amendments state that in case of quarantine, expertise work should be completed without conducting an assessment of production conditions and laboratory tests in the manufacturer's quality control laboratory or in the contract laboratory used by the manufacturer.

[For more details please refer www.zakon.kz](http://www.zakon.kz)

Внесены изменения в некоторые нормативные правовые акты РК по вопросам регулирования финансового рынка

Изменения были внесены в Постановление Правления Национального Банка РК № 189 от 27 августа 2018 г. "Об утверждении

Amendments to certain regulatory legal acts on issues of financial market regulation

Amendments were introduced to the Resolution of the Board of the National Bank of the Republic of Kazakhstan No. 189 of 27 August 2018 "On approval of the Rules for the

Правил раскрытия эмитентом информации, требований к содержанию информации, подлежащей раскрытию эмитентом".

[Подробнее смотрите на www.zakon.kz](http://www.zakon.kz)

issuer to disclose information and requirements to the content of information to be disclosed by the issuer".

[For more details please refer www.zakon.kz](http://www.zakon.kz)



The information transmitted is intended only for the person or entity to which it is addressed and may contain confidential and/or privileged material. Any review, retransmission, dissemination or other use of, or taking of any action in reliance upon, this information by persons or entities other than the intended recipient is prohibited. If you received this in error, please contact the sender and delete the material from any computer. PricewaterhouseCoopers may monitor outgoing and incoming e-mails and other telecommunications on its e-mail and telecommunications systems. By replying to this e-mail you give your consent to such monitoring. "PricewaterhouseCoopers" refers to PricewaterhouseCoopers network member firms, each of which is a separate and independent legal entity.